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Protokół nr X/2024 

z sesji IX Kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu, która odbyła się w dniu 30 grudnia 2024r. 

w godzinach 1302 – 1508 w Sali Posiedzeń Rady Miejskiej w Inowłodzu  

na Zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu 

Na ustawowy skład osobowy 15 radnych obecnych było 14 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu) 

(Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu) 

 

Udział w sesji wzięli: 

1) Pan Bogdan Kącki – Burmistrz Inowłodza; 

2) Pani Renata Dąbrowicz – Sekretarz Gminy Inowłódz; 

3) Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz; 

4) Pani Beata Janik – Radca Prawny Gminy Inowłódz; 

5) Pani Jolanta Malej – Kierownik Referatu Usług Komunalnych; 

6) Pani Iwona Szczepańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej; 

7) Pan Kazimierz Grygiel – Kierownik Referatu Organizacyjnego; 

8) Pan Marek Iskierka – Kierownik Referatu Inwestycji. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie X sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

2. Stwierdzenie ważności obrad sesji. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad IX sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Inowłodzu o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

6. Informacja Burmistrza Inowłodza o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

7. Rozpatrzenie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2043; 

b) zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2024; 

8. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi: 

a) w sprawie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Inowłódz na lata 2025-2043 oraz o możliwości sfinansowania deficytu budżetu Gminy 

Inowłódz w 2024 roku; 

b) w sprawie opinii o przedłożonym projekcie budżetu Gminy Inowłódz na rok 2025; 

c) przedstawienie opinii Komisji Stałych Rady Miejskiej w Inowłodzu; 

d) dyskusja. 

9. Rozpatrzenie uchwały w sprawie: 

a) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz na lata 2025-2043; 

b) uchwalenia budżetu Gminy Inowłódz na rok 2025. 

10. Rozpatrzenie uchwały w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego w ramach przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej; 

b) uchylenia Uchwały Nr XLI/247/21 Rady Gminy Inowłódz z dnia 28 października 2021 r. 

w sprawie przejęcia przez Gminę Inowłódz zadania publicznego w zakresie zarządzania częścią 
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drogi powiatowej nr 4330E Sługocice - Zakościele na odcinku od drogi wojewódzkiej nr 726 do 

granicy Gminy; 

c) likwidacji Klubu "SENIOR+" funkcjonującego w strukturze organizacyjnej Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Inowłodzu; 

d) zmiany Uchwały Nr VIII/46/2015 Rady Gminy Inowłódz z dnia 30 kwietnia 2015 r. w sprawie 

wprowadzenia programu Gminna Karta Dużej Rodziny wspierającego rodziny wielodzietne 

zamieszkałe na terenie Gminy Inowłódz; 

e) zmiany Uchwały Nr IX/62/24 Rady Miejskiej w Inowłodzu z dnia 28 listopada 2024 r. w sprawie 

uchwalenia "Programu współpracy Gminy Inowłódz z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2025". 

11. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na IX sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

12. Interpelacje i zapytania. 

13. Wnioski Komisji, wolne wnioski, zapytania i informacje. 

14. Zamknięcie obrad X sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

 

Ad. 1  

Otwarcie X sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Inowłodzu Pan Roman Rodakowski otworzył obrady X sesji 

IX kadencji i przywitał Panie i Panów Radnych, Pana Burmistrza Inowłodza, Panią Sekretarz Gminy 

Inowłódz, Panią Skarbnik Gminy Inowłódz, Panią Radce Prawnego Gminy Inowłódz. Powitał również 

Panie i Panów Sołtysów Gminy Inowłódz, pracowników Urzędu Miejskiego, gości przybyłych na 

dzisiejszą sesję, jak również mieszkańców i internautów, korzystających z bezpośredniej transmisji 

w sieci. Przypomniał zebranym o obowiązujących przepisach z zakresu ochrony danych osobowych. 

 

Ad. 2 

Stwierdzenie ważności obrad sesji. 

Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził ważność obrad sesji. Obecnych jest 

13 radnych.  

 

Ad. 3 

Zatwierdzenie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że radni otrzymali porządek obrad wraz 

z materiałami na sesję. Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić zmiany do porządku 

obrad. 

Ze względu na brak uwag radni przeszli do głosowania nad przyjęciem porządku obrad. Za przyjęciem 

proponowanego porządku obrad pozytywnie głosowało 13 radnych. 

 

Ad. 4 

Przyjęcie protokołu z obrad IX sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

Pan Przewodniczący poinformował, że protokół z obrad jest dostępny w Biurze Rady Miejskiej i radni 

otrzymali powyższy dokument w formie elektronicznej. Pan Przewodniczący wystąpił z zapytaniem, 

czy są uwagi do zawartości lub treści protokołu.  

Radni nie mieli pytań odnośnie protokołu z obrad IX sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

Protokół z obrad IX sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu został pozytywnie przyjęty przez 

13 radnych. 
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Nastąpiła zmiana kworum (1311) 

Liczba radnych obecnych na sali obrad: 14 

Do sesji dołączyła: Radna Ewa Korzeniewska 

 

Ad. 5 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Inowłodzu o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

Pan Przewodniczący przedstawił korespondencję, jaka wpłynęła do pracownika obsługującego Biuro 

Rady Miejskiej w okresie międzysesyjnym. Poinformował, że pełni dyżur telefonicznie. Pan 

Przewodniczący ponadto w okresie międzysesyjnym reprezentował Radę Miejską w różnych 

spotkaniach oraz zebraniach. 

 

Ad. 6 

Informacja Burmistrza Inowłodza o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali powyższą informację wraz z materiałami na 

sesję. Stanowi ona załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Następnie głos zabrał Pan Burmistrz, który omówił ww. informację. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Radni nie 

zgłosili pytań. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że informacja Burmistrza Inowłodza o działaniach podejmowanych 

pomiędzy sesjami została przez radę przyjęta do wiadomości. 

 

Ad. 7 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2043; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2043. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału.  

Radna Pani Ewa Korzeniewska zapytała z czego wynikają zmniejszenia. 

Pani Katarzyna Koch powiedziała, że głównie korekta dotyczy dochodów majątkowych i wydatków 

majątkowych. Jest to wynikiem przesunięcia terminu realizacji zadań z 2024 roku na 2025 rok. 

Wobec braku większej ilości uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji 

stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 7 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 7 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 7 głosów za. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr X/65/24 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

b) zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2024; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie 

zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2024. 
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Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 6 głosów za, 1 głos wstrzymujący się; Komisja Oświaty, 

Kultury i Spraw Społecznych – 5 głosów za, 2 głosy wstrzymujące się; Komisja Planowania 

Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 5 głosów za, 2 głosy wstrzymujące się. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 11 radnych, przy 3 głosach wstrzymujących się. 

Uchwała Nr X/66/24 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8 

Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi: 

a) w sprawie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Inowłódz na lata 2025-2043 oraz o możliwości sfinansowania deficytu 

budżetu Gminy Inowłódz w 2024 roku; 

Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Inowłodzu Pan Roman Rodakowski. Opinia stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

b) w sprawie opinii o przedłożonym projekcie budżetu Gminy Inowłódz na rok 2025; 

Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Inowłodzu Pan Roman Rodakowski. Opinia stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

c) przedstawienie opinii Komisji Stałych Rady Miejskiej w Inowłodzu; 

Opinia do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz 

na lata 2025-2043: 

Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Inowłodzu – 4 głosy za, 3 głosy 

wstrzymujące się. 

Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Inowłodzu – 5 głosów 

za, 2 głosy wstrzymujące, 1 głos przeciw. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Inowłodzu – 7 głosów za. 

Opinia do projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Inowłódz na rok 2025: 

Komisja Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Inowłodzu – 1 głos za, 5 głosów 

wstrzymujących się, 1 głos przeciw. 

Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Inowłodzu – 6 głosów 

wstrzymujących się, 2 głosy przeciw. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Inowłodzu – 7 głosów za. 

d) dyskusja. 

Radna Pani Ewa Korzeniewska zapytała o to, jaki jest dopuszczalny wskaźnik zadłużenia, czy 

każda Gmina ma inny. 

Pani Katarzyna Koch powiedziała, że każda gmina ma swój wskaźnik.  

Radna Pani Ewa Korzeniewska zapytała, jaki jest to wskaźnik w przypadku Gminy Inowłódz. 

Pani Katarzyna Koch powiedziała, że wskaźniki spłaty zobowiązań, w tym wskaźniki dopuszczalne 

w poszczególnych latach, przedstawione są w załączniku do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz na lata 2025-2043. 

Radna Pani Ewa Korzeniewska powiedziała, że wyliczane są dokładnie spłaty zadłużenia deficytu. 

Zapytała o procentowy wskaźnik zadłużenia na koniec 2024 roku. 

Pani Katarzyna Koch powiedziała, że na chwilę obecną Gmina Inowłódz ma dług w wysokości około 

18 500 000 zł. Procentowe aktualne zadłużenie Gminy Inowłódz to około 41,69%. 
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Radna Pani Ewa Korzeniewska powiedziała, że na koniec 2025 roku według WPF dług ma 

wynosić około 23 200 000 zł. 

Pani Katarzyna Koch powiedziała, że wynika to z tego, ponieważ są brane pod uwagę przychody, które 

zaciągniemy w 2025 roku, bo w 2025 roku w projekcie, który został przedstawiony radnym jest 

proponowany budżet z deficytem i odjęte składki.  

Radna Pani Ewa Korzeniewska zapytała o granicę zadłużenia w przypadku Gminy Inowłódz. 

Pani Katarzyna Koch powiedziała, że jest ona pokazana w WPF w załączniku nr 1 w wierszu 8. 

Radna Pani Teresa Kupis powiedziała, że nawiązując do opinii RIO pocieszające jest to, że Izba 

zwróciła uwagę, że w latach od 2027 do 2043 roku, Gmina Inowłódz będzie spłacać kredyty 

wyłącznie z dochodów, natomiast trzeba pamiętać, że jest to tylko prognoza. Gminę czekają duże 

zadania inwestycyjne na 2025 roku, dlatego ilość kredytów się zwiększy. 

Pan Burmistrz dodał, że pamięta, że od początku współpracy z Radą, opinia RIO zawsze była 

pozytywna, lecz z zastrzeżeniami. Tym razem pierwszy raz tych zastrzeżeń nie ma. Dodał, że chciałby 

zwrócić uwagę na to, że planowana jest zawsze bardzo duża ilość zadań inwestycyjnych, natomiast 

wynikowo zawsze wygląda to inaczej. Na 2024 rok planowane było wzięcie kredytu, natomiast udało 

się bez. Kredyty jakie gmina planuje, aby zaciągnąć są wyłącznie na zadania inwestycyjne. 

 

Ad. 9 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie: 

a) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz na lata 2025-2043; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz na lata 2025-2043. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Wobec braku 

uwag i zapytań Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały, która została poddana pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu 

uchwały głosowało 13 radnych, przy 1 głosie wstrzymujących się. 

Uchwała Nr X/67/24 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

b) uchwalenia budżetu Gminy Inowłódz na rok 2025. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz przedstawiła uzasadnienie do uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Inowłódz na rok 2025. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału.  

Radna Pani Agnieszka Fuks zgłosiła wniosek Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych 

Rady Miejskiej w Inowłodzu o zmniejszenie dotacji dla Gminnego Centrum Kultury o 200 000 zł. 

Radny Pan Piotr Gawęda zgłosił wniosek Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Inowłodzu o zmniejszenie dotacji dla Gminnego Centrum Kultury o 100 000 zł. 

Radni przeszli do głosowania nad wnioskiem Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Rady 

Miejskiej w Inowłodzu o zmniejszenie dotacji dla Gminnego Centrum Kultury o 200 000 zł. 

Za pozytywnym zaopiniowaniem wniosku głosowało 6 radnych, 5 radnych wstrzymało się od głosu, 

3 radnych głosowało przeciw. 

Mecenas Gminy Inowłódz Pani Beata Janik powiedziała, że jeżeli wniosek przeszedł, głosowanie nad 

kolejnym wnioskiem jest bezprzedmiotowe. Dodała, że teraz należy wyznaczyć na co ma być 

przeznaczona kwota zmniejszenia. 

Pan Burmistrz złożył wniosek o przeznaczenie kwoty 140 000 zł na zmniejszenie deficytu budżetu 

Gminy Inowłódz na rok 2025 oraz 60 000 zł na zakup samochodu dla Referatu Usług 

Komunalnych. 
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Radna Pani Ewa Korzeniewska poprosiła Pana Burmistrza o przybliżenie tematu kupna 

samochodu dla Referatu Usług Komunalnych. 

Pan Burmistrz powiedział, że w ostatnich tygodniach samochód Opel Combo, który służył około 20 lat, 

został wyeksploatowany całkowicie. Nie ma możliwości nawet przedłużenia terminu badania 

technicznego. 

Wobec braku większej ilości uwag i zapytań radni przeszli do głosowania nad wnioskiem Pana 

Burmistrza o przeznaczenie kwoty 140 000 zł na zmniejszenie deficytu budżetu Gminy Inowłódz na rok 

2025 oraz 60 000 zł na zakup samochodu dla Referatu Usług Komunalnych. 

Za pozytywnym zaopiniowaniem wniosku głosowało 14 radnych. 

 

Nastąpiła przerwa w obradach od godz. 1422, do godz. 1433. 

 

Wobec braku większej ilości uwag i zapytań Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały, która 

została poddana pod głosowanie. W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za 

przyjęciem proponowanego projektu uchwały głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr X/68/24 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 

transportu zbiorowego w ramach przewozów autobusowych o charakterze użyteczności 

publicznej; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Jolanta Malej – Kierownik Referatu Usług Komunalnych przedstawiła uzasadnienie do uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego w ramach przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej. 

Radna Pani Ewa Korzeniewska zapytała, czy istnieje analiza wykorzystania transportu, czy 

faktycznie mieszkańcy korzystają z niego. 

Pani Jolanta Malej powiedziała, że korzystają. Przede wszystkim linia 1 Konewka – Inowłódz – 

Konewka, która dostosowana jest do dowozu dzieci do szkół. Nowa linia 3, która będzie dostosowana 

również do dowozu dzieci do szkół. Z linii 2 Inowłódz – Królowa Wola – Spała mieszkańcy również 

korzystają. 

Radna Pani Ewa Korzeniewska zapytała o dotację na transport w roku 2024, 2025 i 2026. 

Pani Jolanta Malej powiedziała, że w roku 2024 była to kwota rzędu 124 000 zł, w roku 2025 jest to 

139 917,94 zł, a w roku 2026 ma być to 141 032,83 zł. 

Wobec braku większej ilości uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji 

stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 7 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 7 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 7 głosów za. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr X/69/24 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
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b) uchylenia Uchwały Nr XLI/247/21 Rady Gminy Inowłódz z dnia 28 października 2021 r. 

w sprawie przejęcia przez Gminę Inowłódz zadania publicznego w zakresie zarządzania 

częścią drogi powiatowej nr 4330E Sługocice - Zakościele na odcinku od drogi 

wojewódzkiej nr 726 do granicy Gminy; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pan Marek Iskierka– Kierownik Referatu Inwestycji przedstawił uzasadnienie do uchwały w sprawie 

uchylenia Uchwały Nr XLI/247/21 Rady Gminy Inowłódz z dnia 28 października 2021 r. w sprawie 

przejęcia przez Gminę Inowłódz zadania publicznego w zakresie zarządzania częścią drogi powiatowej 

nr 4330E Sługocice - Zakościele na odcinku od drogi wojewódzkiej nr 726 do granicy Gminy. 

Radna Pani Teresa Kupis zapytała, czy do momentu złożenia wniosku, były poniesione jakieś 

koszty. 

Pan Marek Iskierka powiedział, że nie było kosztów. 

Wobec braku większej ilości uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji 

stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 7 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 7 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 7 głosów za. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr X/70/24 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

c) likwidacji Klubu "SENIOR+" funkcjonującego w strukturze organizacyjnej Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Inowłodzu; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Iwona Szczepańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła 

uzasadnienie do uchwały w sprawie likwidacji Klubu "SENIOR+" funkcjonującego w strukturze 

organizacyjnej Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Inowłodzu. 

Wobec braku uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 7 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 7 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 7 głosów za. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr X/71/24 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

d) zmiany Uchwały Nr VIII/46/2015 Rady Gminy Inowłódz z dnia 30 kwietnia 2015 r. 

w sprawie wprowadzenia programu Gminna Karta Dużej Rodziny wspierającego rodziny 

wielodzietne zamieszkałe na terenie Gminy Inowłódz; 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pani Iwona Szczepańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła 

uzasadnienie do uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/46/2015 Rady Gminy Inowłódz z dnia 

30 kwietnia 2015 r. w sprawie wprowadzenia programu Gminna Karta Dużej Rodziny wspierającego 

rodziny wielodzietne zamieszkałe na terenie Gminy Inowłódz. 

Radna Pani Ewa Korzeniewska zapytała odnośnie Ogólnopolskiej Karty Dużej Rodziny, czy 

Gmina występuje do programów o zwrot poniesionych kosztów. 

Pani Iwona Szczepańska powiedziała, że są to dwie różne rzeczy. Koordynatorzy ogólnopolskiej Karty 

Dużej Rodziny pozyskali wśród różnego rodzaju instytucji i organizacji ich poparcie na rzecz swojej 

działalności i są to ich koszty. Jeżeli na przykład ktoś ma sklep i wprowadzi tą ulgę, to nie ma ze strony 
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Państwa zwrotu. Jest to ukłon ze strony wszystkich instytucji i organizacji. Jeżeli chodzi o Gminną Kartę 

Dużej Rodziny, są to koszty gminy. Według ustawy, gminy mogą we własnym zakresie uchwalać 

i tworzyć zasady wspierania rodzin wielodzietnych. 

Radna Pani Agnieszka Fuks zapytała, czy istnieje możliwość, żeby pomiędzy gminami w których 

Gminna Karta funkcjonuje, te koszty, które nasza gmina ponosi za dzieci spoza gminy, mogły być 

zwracane. 

Pani Iwona Szczepańska powiedziała, że są to bardziej sprawy finansowe. Nie zna ona przykładu 

takiego porozumienia międzygminnego.  

Wobec braku większej ilości uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji 

stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 7 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 7 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 7 głosów za. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr X/72/24 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

e) zmiany Uchwały Nr IX/62/24 Rady Miejskiej w Inowłodzu z dnia 28 listopada 2024 r. 

w sprawie uchwalenia "Programu współpracy Gminy Inowłódz z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2025". 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w korespondencji projekt uchwały, który 

omawiany był na posiedzeniach komisji. 

Pan Kazimierz Grygiel – Kierownik Referatu Organizacyjnego przedstawił uzasadnienie do uchwały 

w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/62/24 Rady Miejskiej w Inowłodzu z dnia 28 listopada 2024 r. 

w sprawie uchwalenia "Programu współpracy Gminy Inowłódz z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie, na rok 2025". 

Wobec braku uwag i zapytań Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji stałych. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego – 7 głosów za; Komisja Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych – 7 głosów za; Komisja Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 7 głosów za. 

Pan Przewodniczący odczytał tytuł uchwały, która została poddana pod głosowanie. W dalszej części 

nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały 

głosowało 14 radnych. 

Uchwała Nr X/73/24 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11 

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na IX sesji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

Pan Przewodniczący poinformował, że informacja o pełnej realizacji wniosków przekazana została 

w korespondencji. Stanowi ona załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś ma pytania w sprawie przedstawionego materiału. Radni nie 

zgłosili pytań. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na IX sesji Rady 

Miejskiej w Inowłodzu została przez radę przyjęta do wiadomości. 

 

Ad. 12 

Interpelacje i zapytania. 

Nie zgłoszono pytań i interpelacji. 
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Ad. 13 

Wnioski Komisji, wolne wnioski, zapytania i informacje. 

Radny Pan Piotr Gawęda złożył wniosek, aby w noc sylwestrową oświetlenie uliczne świeciło się 

całą noc. 

Pan Burmistrz powiedział, że jest włączone. 

Radna Pani Teresa Kupis poprosiła o parę słów wyjaśnienia w sprawie budowy sieci 

kanalizacyjnej, czy na koniec 2025 roku będzie można powiedzieć, że sieć jest pociągnięta do 

szkoły. 

Pan Burmistrz powiedział, że zgodnie ze wszystkimi ustaleniami, podpisanymi umowami, jest to jak 

najbardziej możliwe, natomiast ostatnio dosyć często spotykamy się z tym, że terminy realizacji 

pewnych działań inwestycyjnych się przedłużają. Pan Burmistrz nie chciałby składać jednoznacznej 

deklaracji. 

Radna Pani Ewa Korzeniewska zapytała, czy w roku 2025 zmienia się zasady odbierania 

nieczystości stałych oraz czy stawka zostanie taka, jak do tej pory. 

Pan Burmistrz powiedział, że stawka zostanie taka sama. Przetarg i zasady odbioru odpadów odbyły się 

na dotychczasowych zasadach z roku 2024. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Rodakowski oraz Burmistrz Inowłodza Pan Bogdan 

Kącki złożyli życzenia świąteczne i noworoczne. 

 

Ad. 14 

Zamknięcie obrad X sesji IX kadencji Rady Miejskiej w Inowłodzu. 

 

                                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej w Inowłodzu 

 

                                                                                                 Roman Rodakowski 
 

 

 

      Protokół sporządzony przez: 

 

  Podinspektor ds. obsługi biura rady  

i ewidencji działalności gospodarczej 

 

                 Patrycja Kęsy 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Załączniki do protokołu dostępne w Biurze Rady Miejskiej, pok. 1, ul. Spalska 2, 97-215 Inowłódz. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 


